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Rada Miejska w Lipsku 
 

Protokół nr LII/2022 

LII Sesja w dniu 30 maja 2022  

Obrady rozpoczęto 30 maja 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:39 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Barański 

2. Mirosława Urszula Jabłońska 

3. Cezary Krukowski 

4. Marcin Lenart 

5. Jan Zbigniew Łepecki 

6. Andrzej Łyjak 

7. Roman Madejski 

8. Włodzimierz Marian Marek 

9. Włodzimierz Adam Misiak 

10. Andrzej Nowak 

11. Michał Hubert Patyk 

12. Iwona Bożena Przepiórka 

13. Łukasz Sajdak 

14. Marian Szymczyk 

15. Witold Józef Wypchło 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Jacek Wielorański – Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko  

2. Artur Dygas - Sekretarz Miasta i Gminy Lipsko 

3. Anna Woźniak – Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko 

4. Grzegorz Kusio – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego 

5. Jan Cyran - inspektor ds. ppoż, Komendant Miejsko-Gminnej Ochrony Przeciwpożarowej 

 

1. Otwarcie obrad sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart otworzył obrady LII sesji Rady 

Miejskiej w Lipsku i powitał wszystkich zgromadzonych. 

2. Stwierdzenie kworum 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart, na podstawie listy obecności, 

stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenia porządku obrad.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Barański, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, 
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Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena 

Przepiórka, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Nowak, Łukasz Sajdak 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

4. Przyjęcie protokołu LI/2022 z dnia 25 kwietnia 2022r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia protokołu LI/2022 z dnia 25 kwietnia 2022r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Barański, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, 

Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena 

Przepiórka, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Nowak, Łukasz Sajdak 

Protokół LI/2022 z dnia 25 kwietnia 2022r. został przyjęty jednogłośnie. 

5. Podjęcie uchwał 

a) Uchwała Nr LII/289/2022 w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych 
Jan Cyran, inspektor ds. ppoż, Komendant Miejsko - Gminnej Ochrony Przeciwpożarowej 

wyjaśnił, że podjęcie powyższej uchwały jest konieczne ze względu na zmianę przepisów 

ustawy o ochotniczych strażach pożarnych. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr LII/289/2022 w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych 

straży pożarnych.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Barański, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, 

Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena 

Przepiórka, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Nowak, Łukasz Sajdak 

Uchwała Nr LII/289/2022 w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych 

straży pożarnych została przyjęta jednogłośnie. 

b) Uchwała Nr LII/290/2022 w sprawie zbycia nieruchomości w trybie art. 231 § 1 

Kodeksu cywilnego 
Kusio Grzegorz, Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego wyjaśnił, że przesłankami koniecznymi do przeniesienia prawa własności 

nieruchomości w trybie art. 231 §1 ustawy z dnia 23 kwietnia 1964 roku Kodeks cywilny są: 

istniejąca zabudowa nieruchomości nakładami znacznie przewyższającej wartość zajętego 

gruntu poniesionymi przez samoistnego posiadacza działki w dobrej wierze. Zgodnie z 

operatami szacunkowymi wartość budynków wzniesionych na nieruchomościach znacznie 

przewyższa wartość zabudowanego nimi gruntu. Uchwała realizuje określone art. 231 §1 k.c. 

roszczenia samoistnych posiadaczy wobec Miasta i Gminy Lipsko o wykup zabudowanego 

gruntu, którzy ponieśli nakłady za zabudowę. Osoby te spełniają przesłanki samoistnych 

posiadaczy, było więc możliwe zastosowanie art. 231 §1 ustawy Kodeks cywilny. Dobrej 
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wiary posiadaczy nie trzeba udowadniać, ponieważ stosownie do art.7 k.c. domniemywa się 

istnienie dobrej wiary. Podobnie też z faktu władania nieruchomościami wynika 

domniemanie, że są oni posiadaczami samoistnymi (art. 339 k.c.) W dniach 01.03.2022 r. – 

22.03.2022 r. został podany do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości przeznaczonych 

do sprzedaży, określający do 12.04.2022 r. termin do złożenia wniosku przez osoby, którym 

przysługuje pierwszeństwo w nabyciu na podstawie art. 34 ust. 1 pkt 1 i pkt 2 Ustawy o 

gospodarce nieruchomościami. W w/w terminie wpłynęły wnioski od posiadaczy samoistnych 

o skorzystaniu z prawa pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości. W związku z powyższym, 

należy uznać, że przedmiotowe roszczenia są zasadne i tym samym należy zbyć (przenieść 

własność gruntu) nieruchomości zajęte pod budynkami, na podstawie art. 37 ust. 2 pkt 1 

Ustawy o gospodarce nieruchomościami, który mówi, że nieruchomość jest zbywana w 

drodze bezprzetargowej jeśli jest zbywana na rzecz osoby, której przysługuje pierwszeństwo 

w jej nabyciu, stosownie do art. 34 ugn. Osoby spełniły warunki określone tym przepisem, tj. 

złożyły wnioski o nabycie nieruchomości przez upływem terminu określonego w wykazie. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr LII/290/2022 w sprawie zbycia nieruchomości w trybie art. 231 § 1 Kodeksu 

cywilnego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Barański, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, 

Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena 

Przepiórka, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Nowak, Łukasz Sajdak 

Uchwała Nr LII/290/2022 w sprawie zbycia nieruchomości w trybie art. 231 § 1 Kodeksu 

cywilnego została przyjęta jednogłośnie. 

c) Uchwała Nr LII/291/2022 w sprawie zmian w Uchwale Nr XLIV/251/2021 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 20 grudnia 2021r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Lipsko na lata 2022-2027 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr LII/291/2022 w sprawie zmian w Uchwale Nr XLIV/251/2021 Rady Miejskiej w 

Lipsku z dnia 20 grudnia 2021r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Lipsko na lata 2022-2027.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Barański, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, 

Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena 

Przepiórka, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Nowak, Łukasz Sajdak 

Uchwała Nr LII/291/2022 w sprawie zmian w Uchwale Nr XLIV/251/2021 Rady Miejskiej w 

Lipsku z dnia 20 grudnia 2021r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Lipsko na lata 2022-2027 została przyjęta jednogłośnie. 

d) Uchwała Nr LII/292/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej 

Miasta i Gminy Lipsko na rok 2022 Nr XLIV/252/2021 z dnia 20 grudnia 2021roku 
Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko wyjaśnił propozycje zmian w uchwale 
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budżetowej na 2022r. Zmiany dokonane w planie dochodów i wydatków budżetu: 

wprowadzono dotację celową z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach 

 ,,Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Działkowców MAZOWSZE 2022” na 

dofinansowanie zadania bieżącego pn. ,,Odmulenie i pogłębienie zbiornika wodnego wraz z 

wykonaniem dojścia i schodów na terenie Rodzinnego Ogrodu Działkowego 

,,SŁONECZNY” w kwocie 3.800zł. Udział Miasta i Gminy w realizowanym zadaniu, to 

kwota 3.800zł. W związku z otrzymanym dofinansowaniem w ramach programu ,,Mazowsze 

dla sołectw 2022” w łącznej kwocie 100.000zł wprowadzono dziesięć zadań inwestycyjnych 

polegających na wymianie opraw oświetlenia ulicznego na energooszczędne oprawy typu 

LED w sołectwach: Babilon, Długowola Druga, Gołębiów, Huta, Jelonek, Lipa Krępa, 

Maziarze, Nowa Wieś, Poręba, Wola Solecka Druga. Źródłem finansowania każdego zadania 

są środki z Urzędu Marszałkowskiego w kwocie 10.000zł oraz środki własne Miasta i Gminy 

Lipsko w kwocie 10.000zł. Zwiększono plan wydatków zadania inwestycyjnego pn. 

,,Zwodociągowanie północno-zachodniej części gminy Lipsko” planowanego do realizacji w 

latach 2022-2023 o kwotę 368.895zł. Na rok 2022 zmniejszono plan wydatków o kwotę 

194.393zł z równoczesnym zwiększeniem planu wydatków roku 2023 o kwotę 563.288zł. 

Źródłem pokrycia wydatków roku 2022 będą: środki otrzymane w roku 2021 w ramach 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 750.000zł, wpłaty mieszkańców tytułem udziału 

w kosztach inwestycji 102.500zł, środki własne Miasta i Gminy 279.047zł. Zmiana 

finansowania zadania wynika z tego, że wybrany w postępowaniu przetargowym wykonawca 

uchylił się od zawarcia umowy w wyniku czego zamawiający korzystając z art. 263 pzp 

planuje przystąpić do wyboru najkorzystniejszej oferty spośród pozostałych wykonawców. 

Wybór drugiej oferty wiąże się z koniecznością zwiększenia środków finansowych. Zmiana 

finansowania w poszczególnych latach wynika z przedłużania się procedury przetargowej, co 

wpływa na skrócenie czasu realizacji zadania w roku 2022 oraz na zmniejszenie możliwego 

do wykonania w tym roku zakresu robót budowlanych. Wprowadzono także nowe zadanie 

inwestycyjne pn. ,,Budowa nowej drogi publicznej po śladzie drogi wewnętrznej w Lipsku 

(działka nr 1013)”. Plan wydatków na realizację tego zadania, to kwota 15.000zł.W wyniku 

przeprowadzonego zapytania ofertowego na wykonanie dokumentacji ceny ofert 

najkorzystniejszych przekraczają kwotę środków zaplanowanych w budżecie. W związku z 

powyższym konieczne jest zwiększenie planu wydatków n/w zadań: Przebudowa drogi 

gminnej nr 190315W na odcinku Maziarze - granica gminy (FS: 10.530zł; BG: 6.670zł) o 

kwotę 6.670zł, przebudowa drogi gminnej nr 190326W na odcinku Dąbrówka - Gołębiów 

(FS: 13.356zł; BG: 1.294zł) o kwotę 1.294zł, przebudowa drogi wewnętrznej Walentynów - 

Tomaszówka na działkach nr ewid. 486 i 9 o kwotę 3.800zł, przebudowa drogi wewnętrznej 

na działkach ew. nr 197 i 339/1 (FS: 14.000zł; BG: 500zł) o kwotę 500zł. Zwiększono plan 

wydatków rzeczowych w rozdziale 75023 ,,Urzędy gmin” o kwotę 11.000zł z 

przeznaczeniem na zakup akumulatorów niezbędnych do serwisu UPS centralnego w 

Urzędzie Miasta i Gminy. Zwiększono plan wydatków bieżących zadania grantowego 

,,Cyfrowa Gmina” o kwotę środków własnych Miasta i Gminy 33.000zł. Środki 

zabezpieczone w budżecie roku 2022 okazały się niewystarczające, aby Miasto i Gmina 

mogła podpisać umowę z wykonawcą. W wyniku przeprowadzonego przetargu wpłynęła 

tylko jedna oferta. W związku z wyrokiem Sądu Apelacyjnego w sprawie spornej z 

wykonawcą robót budowlanych kanalizacji sanitarnej w ramach aglomeracji Lipsko 

wprowadzono do budżetu roku 2022 plan środków w łącznej kwocie 10.015zł, tytułem 

kosztów postępowania oraz odsetek od zasadzonej kwoty (49.000zł).  Zwiększono plan 

wydatków na oświatę i wychowanie o kwotę 28.586zł, w tym na: dotację podmiotową dla 

Stowarzyszenia ,,Przyjaciół Szkoły w Lipie Miklas” na dofinansowanie Punktu 

Przedszkolnego – 2.982zł. Zmiana wynika z przeliczenia wydatków bieżących planowanych 

na jednego ucznia w Przedszkolu Publicznym Samorządowym w Lipsku. Wydatki Publicznej 
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Szkoły Podstawowej w Woli Soleckiej – 21.604zł, z tego: 17.604zł na wypłatę dwóch 

nieplanowanych nagród jubileuszowych oraz 4.000zł na wykonanie inwentaryzacji 

architektonicznej części przedszkolnej budynku szkoły wraz z dojściem ewakuacyjnym; 

wydatki Zespołu Placówek Oświatowych w Krępie Kościelnej – 4.000zł na wykonanie 

inwentaryzacji architektonicznej części przedszkolnej budynku szkoły wraz z dojściem 

ewakuacyjnym. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr LII/292/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i 

Gminy Lipsko na rok 2022 Nr XLIV/252/2021 z dnia 20 grudnia 2021roku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Barański, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, 

Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena 

Przepiórka, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Nowak, Łukasz Sajdak 

Uchwała Nr LII/292/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i 

Gminy Lipsko na rok 2022 Nr XLIV/252/2021 z dnia 20 grudnia 2021roku została przyjęta 

jednogłośnie. 

e) Uchwała Nr LII/293/2022 w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta i gminy Lipsko 
Grzegorz Kusio, Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego wyjaśnił, że obowiązujący Regulamin został zakwestionowany przez 

prokuraturę i uchylony przez Sąd Administracyjny, stąd konieczność przyjęcia nowego, 

poprawionego Regulaminu. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr LII/293/2022 w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie miasta i gminy Lipsko.  

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Andrzej Barański, Marcin Lenart, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert 

Patyk, Marian Szymczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Cezary Krukowski, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, Iwona Bożena Przepiórka, 

Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Nowak, Łukasz Sajdak 

Uchwała Nr LII/293/2022 w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie miasta i gminy Lipsko została przyjęta większością 

głosów. 

f) Uchwała Nr LII/294/2022 w sprawie ustalenia zasad przekazywania sołectwom Miasta 

i Gminy Lipsko składników mienia komunalnego do korzystania 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr LII/294/2022 w sprawie ustalenia zasad przekazywania sołectwom Miasta i 

Gminy Lipsko składników mienia komunalnego do korzystania.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Barański, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, 

Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena 

Przepiórka, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Nowak, Łukasz Sajdak 

Uchwała Nr LII/294/2022 w sprawie ustalenia zasad przekazywania sołectwom Miasta i 

Gminy Lipsko składników mienia komunalnego do korzystania została przyjęta jednogłośnie. 

g) Uchwała Nr LII/295/2022 w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Mazowieckiego o zmianę 

rodzaju miejscowości 
Kusio Grzegorz, Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego wyjaśnił, że  zgodnie z Obwieszczeniem Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji z dnia 17 października 2019r. w sprawie wykazu urzędowych nazw 

miejscowości i ich części, miejscowość Kostusin stanowi przysiółek miejscowości Helenów, 

Konstantynów stanowi przysiółek miejscowości Leopoldów, Sewerynów stanowi przysiółek 

miejscowości Lucjanów oraz Daniszów stanowi przysiółek miejscowości Walentynów. 

Zgodnie z ustawą z dnia 29 sierpnia 2003 r. o urzędowych nazwach miejscowości i obiektów 

fizjograficznych przysiółek to skupisko kilku gospodarstw położonych poza zabudową wsi 

stanowiące integralną część miejscowości. W związku z § 6 ust. 4 rozporządzenia Ministra 

Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 21 lipca 2021  r. w sprawie ewidencji miejscowości, ulic 

i adresów (Dz. U. z 2021 r. poz. 1368) nie prowadzi się numeracji porządkowej dotyczącej 

części miejscowości. W oparciu o § 12 ust. 3 ww. rozporządzenia w przypadku gdy w dniu 

wejścia w życie ww. rozporządzenia istnieją numery porządkowe niespełniające wymogów 

m.in. określonych w § 6 ust. 4 tego rozporządzenia, organ prowadzący ewidencję 

miejscowości, ulic i adresów dokonuje przenumerowania z urzędu albo wnosi do rady gminy 

o wszczęcie procedury zmiany rodzaju miejscowości, zgodnie z art. 8 ustawy z dnia 29 

sierpnia 2003 r. o urzędowych nazwach miejscowości i obiektów fizjograficznych. 

W takim przypadku zmiana rodzaju miejscowości na samodzielną jednostkę osadniczą „wieś” 

stanowi najmniej uciążliwe dla mieszkańców rozwiązanie. Mając na uwadze powyższe, 

zmiana określenia rodzaju powyższych miejscowości na „wieś” jest uzasadniona i byłaby 

dostosowana do ich obecnego charakteru. Zmiany rodzaju miejscowości nie niosą za sobą 

żadnych kosztów.   

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr LII/295/2022 w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Mazowieckiego o zmianę 

rodzaju miejscowości.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Barański, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, 

Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena 

Przepiórka, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Nowak, Łukasz Sajdak 

Uchwała Nr LII/295/2022 w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 
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Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Mazowieckiego o zmianę 

rodzaju miejscowości została przyjęta jednogłośnie.  

h) Uchwała Nr LII/296/2022 w sprawie określenia zakresu pomocy zapewnianej 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr LII/296/2022 w sprawie określenia zakresu pomocy zapewnianej obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Barański, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, 

Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena 

Przepiórka, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (4) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Jan Zbigniew Łepecki, Andrzej Nowak, Łukasz Sajdak 

Uchwała Nr LII/296/2022 w sprawie określenia zakresu pomocy zapewnianej obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa została przyjęta 

jednogłośnie.  

6. Sprawy różne 
Andrzej Barański, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał o utwardzenie pobocza przy 

drodze w Zofiówce. Pan Radny podziękował w imieniu sołtysa z Leszczyn za ławki oraz 

kosz, które zostały umieszczone na placu zabaw, Pan Sołtys ma jeszcze prośbę o ustawienie 

kosza na przystanku. 

Włodzimierz Marian Marek, Radny Rady Miejskiej w Lipsku poruszył temat drugiego 

wejścia na stadion oraz zapytał o zalew w Lipsku. 

Cezary Krukowski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał o drogę w Lipie Miklas. 

Roman Madejski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku, zapytał kiedy będzie remontowany plac 

zabaw przy ul. Czachowskiego. Pan Radny dodał, że urządzenia na placu zabaw są w bardzo 

złym stanie technicznym. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko odpowiedział, że jeśli chodzi o zalew w 

Lipsku to trzeba uzbroić się w cierpliwość. Zalew musi być dokładnie obsuszony i dopiero 

można wykonywać następne czynności. Ponadto musieliśmy zaczekać na informację o 

przydzieleniu środków z Polskiego Ładu. Dzięki temu będziemy mogli skorzystać ze środków 

zewnętrznych przy realizacji tej inwestycji i zaoszczędzone w ten sposób środki własne 

przeznaczyć na konieczne remonty. Uruchomienie drugiego wejścia na stadion nie jest 

możliwe, ponieważ nie mamy na nie dokumentacji i pozwoleń. Jeśli chodzi o place zabaw to 

pieniądze na ten cel są zabezpieczone w budżecie, ale musimy cierpliwie poczekać. Jeśli 

chodzi o drogę w Lipie Miklas to przetarg na to zadanie ma być rozstrzygnięty do końca 

trzeciego kwartału. Burmistrz obiecał, że na najbliższym spotkaniu z kierownictwem MZDW 

poruszy sprawę wyrównania pobocza w Zofiówce. Jeśli chodzi o kosze to zostaną ustawione 

tam gdzie są potrzebne. Ponadto zobowiążemy Zakład Usług Komunalnych do tego, by 

odbierał śmiecie z przystanków autobusowych.  

Witold Józef Wypchło, Radny Rady Miejskiej w Lipsku poprosił by postawić kosz przy 

parkingu przy bramie stadionu. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko powiedział, ze przy stadionie sprzątają 

pracownicy i jak pojawi się monitoring to mamy nadzieję, że tych odpadów będzie mniej. 

Andrzej Barański, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zadał pytanie odnośnie wydzielenia pasa 

drogowego w miejscowości Leszczyny, przebiega tam droga powiatowa i zapytał czy istnieje 

możliwość by po zakończeniu budowy ujęcia wodnego w Leszczynach zająć się nakładką 
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asfaltową w tamtym miejscu. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko odpowiedział, że pas drogi jest już 

wydzielony Starostwo Powiatowe będzie musiało wykonać to zadanie z własnych środków 

ponieważ droga ta nie spełnia kryterium szerokości. Nakładka  może być wykonana dopiero 

wtedy, kiedy Spółka zakończy budowę ujęcia wody. 

Artur Dygas, Sekretarz Miasta i Gminy Lipsko powiedział, że na razie nie było rozmów na 

temat budowy nakładki ze względu na inwestycje gminne na tym terenie. Sekretarz dodał że 

droga w Leszczynach jest w fatalnym stanie i będzie wnioskował by się zająć ta sprawą. 

Cezary Krukowski zapytał pytanie w sprawie utylizacji folii rolniczych.  

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko odparł, że mieszkańcy wypełniali 

ankietę odnośnie folii rolniczych i odzew był praktycznie żaden. Wiele osób zrezygnowało z 

oddawania folii, gdy dowiedziało się, że folia ma być czysta. Niestety mieszkańcy muszą 

zajmować się utylizacją we własnym zakresie. 

7. Zamknięcie obrad sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Lenart stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany i dokonał zamknięcia obrad LII sesji Rady Miejskiej w Lipsku. 


